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PROTOKÓŁ Nr LVI/2023 

zwyczajnej sesji Rady Gminy w Siennicy 

odbytej w dniu 23 marca 2023 r. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 916,  a zakończono o godz. 1324. 

Na ogólną liczbę 15 radnych, udział wzięło 13 tj. 86 ,67% składu Rady wg załączonej listy obecności. 

 

Spoza składu Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Duszczyk - Wójt Gminy 

2. Pani Ksenia Wąsowska – Sekretarz Gminy 

3. Pani Bożena Rybacka – Inspektor ds. księgowości budżetowej 

4. Pani Agnieszka Uścińska – radca prawny UG 

5. Pani Monika Wilk- Kierownik GOPS 

oraz 28 sołtysów (przewodniczących rad sołeckich). 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy i realizacji podjętych uchwał.  

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Realizacja zadań statutowych przez GOPS ze szczególnym uwzględnieniem pomocy dzieciom i 

rodzinom znajdującym się w trudnej sytuacji materialnej w 2022 r. oraz sprawozdanie z Programu 

Wspierania Rodziny w Gminie Siennica 

6. Analiza funkcjonowania urządzeń komunalnych istniejących na terenie gminy za 2022 r. 

7. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 

▪ zmieniająca Uchwałę Nr LIII.0007.430.2022 Rady Gminy w Siennicy z dnia 29 grudnia 2022 

r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2029 

▪ w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok 

▪ zmieniająca Uchwałę Nr XXXVIII.0007.284.2018 Rady Gminy w Siennicy z dnia 7 czerwca 

2018 roku w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach 

i przedszkolach dla których organem prowadzącym jest Gmina Siennica 

▪ zmieniająca Uchwałę Nr XVIII/136/2012 Rady Gminy w Siennicy z dnia 13 września 2012 

roku, w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Siennica za ich 

osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze i opiekuńcze.  

▪ w sprawie zamiaru likwidacji filii bibliotecznej w Grzebowilku oraz dokonania zmiany statutu 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Siennicy 

▪ w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania Stypendium Wójta Gminy Siennica w ramach 

Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży. 

▪ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w formie darowizny nieruchomości położonej w 

miejscowości Grzebowilk, gm. Siennica 

▪ w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Siennica w 2023 roku” 

▪ w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Siennica 

▪ w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego w sprawie przyjęcia zasad i trybu postepowania przy 

udzielaniu spółkom wodnym dotacji celowych z budżetu Gminy Siennica i sposobu jej 

rozliczania 

8. Sprawy różne i wolne wnioski. 

9. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

10. Zamknięcie sesji. 
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Ad. pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy – Pan Zenon Jurkowski, witając wszystkich 

uczestników obrad. 

Na podstawie listy obecności radnych Pan Przewodniczący stwierdził, że kworum zostało osiągnięte 

 

Ad. pkt 2 

Pan Wójt  zgłosił wniosek o: 

- wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie wyrażenie opinii oraz wystąpienia z 

wnioskiem o nadanie miejscowości Siennica statusu miasta 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad uchwały w sprawie wyrażenie opinii oraz 

wystąpienia z wnioskiem o nadanie miejscowości Siennica statusu miasta 

za – 12 głosów (jeden radny nie głosował elektronicznie) 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

Głosowanie nad porządkiem obrad, po wprowadzonych zmianach 

za – 12 głosów (jeden radny nie głosował elektronicznie) 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

Pan Czesław Pałdyna- uczcijmy minutą ciszy pamięć Sołtysa. 

 

Ad. pkt 3 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres od 26 stycznia 2023 r. do 23 marca 2023 r. oraz 

realizacji podjętych uchwał.        
(Sprawozdanie w załączeniu) 

Pan Przewodniczący: podpisanie umowy w Grzebowilku? 

Pan Wójt: Cały Grzebowilk, ul. Słoneczna, część Mińskiej, pozostała część miejscowości jest już objęta, tam 

jest grawitacja do ul. Brzozowej. Termin maj 2024 r.  

Pan Przewodniczący: budowa będzie tylko odkrywkowa? 

Pan Wójt: Nie, będą też przewierty 

Pan Przewodniczący: Gdzie jest KRUS? 

Pan Wójt: naprzeciwko poligonu. 

 

Ad. pkt 4 

Interpelacje i zapytania radnych: 

Brak było interpelacji i zapytań radnych. 

 

Ad. pkt 5 

Realizacja zadań statutowych przez GOPS ze szczególnym uwzględnieniem pomocy dzieciom i 

rodzinom znajdującym się w trudnej sytuacji materialnej w 2022 r. oraz sprawozdanie z Programu 

Wspierania Rodziny w Gminie Siennica.  

przedstawiła Pani Monika Wilk – Kierownik w/w jednostki. 
(realizacja zadań w załączeniu) 

Pani Robert Broda – podziękował za  szczegółowe opracowanie, podziękował też wszystkim 

pracownikom GOPS-u . Zadał pytanie: Czy dużo jest rodzin marnotrawiących? 

Pani Monika Wilk- pandemia, wojna, węgiel, marnotrawienie środków, rodziny z problemami 

alkoholowymi. Ma to negatywny wpływ na społeczeństwo. Spacerują po sklepach, by ktoś otrzymał 

żywność. Alkoholizm to choroba. Te osoby również mają prawo skorzystać ze świadczeń. 

Pan Robert Broda: Dużo jest takich rodzin? 

Pani Monika Wilk: Są zawsze Ci sami. Nawet jak dostają talony na żywność, jakoś sobie radzą 

inaczej. Istotą dla niektórych jest co innego. Nie wszystko zależy od nas. 
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Pan Przewodniczący: Dziękuję czy są jakieś pytania? Uznanie dla Pani i Pani pracowników. Życzenia 

wytrwałości w działaniach. 

Pani Monika Wilk: Dziękuję za współpracę. 

Pan Przewodniczący: 10 minut przerwy. 

 

Ad. pkt 6 

Analiza funkcjonowania urządzeń komunalnych istniejących na terenie gminy za 2022 r.  

Przedstawił Pan Wójt. 
(Analiza  w załączeniu) 

Pan Robert Broda: nadwyżka finansowa za wodę. Dochody i koszty powinny się bilansować. Czy środki ok. 

100 tyś.. z 2021 r. i 140 tyś za 2022 rok, można rozliczać w latach kolejnych? Czy musi być jakieś 

subkonto? 

Pan Wójt: Taryfa jest ustalana na 3 lata. Trudno jest przewidzieć wszystkie wydatki. Nie jesteśmy w stanie 

wszystkiego przewidzieć. Funkcjonuje też  plan odbudowy, na to przeznaczamy te środki. 

Pan Broda: Inwestycje są rozliczane z nadwyżki. 

Pani Hanna Dąbrowska: Czy możemy być beneficjentem? 

Pan Wójt: Kosztorys zaprojektowania sieci jest to ok. 1 mln zł. 

Pani Hanna Dąbrowska: czyli nie zarabiamy? 

Pan Wójt: Nie staramy się uzupełniać na bieżąco, dziś będzie zapytanie ofertowe na ul. 8 Maja i ul. 

Wspólną. Mamy wiele zgłoszeń, że chcą rozpocząć budowę. 

Pan Marek Soćko: nie jesteśmy zakładem komunalnym, dokładamy co roku do ścieków, 125 tyś 

dołożyliśmy, na wodzie nie możemy zarabiać, a do ścieków dokładamy. Ścieki dowożone są do Mińska, 

beczka 350 zł, gdybym miał kanalizację zapłacił bym 60 zł. 

Pan Przewodniczący: funkcjonowanie oczyszczalni ścieków, nie były przyjmowane w zeszłym roku ścieki 

dowożone. Jak to wygląda? 

Pan Wójt: Modernizacja z zeszłego roku, było by prawidłowo funkcjonowała oczyszczalnia. Było czuć 

odory na Kołbielskiej, w Gągolinie. Problem był ze zbiornikiem stabilizacji osadu. Mamy raz w miesiącu 

robione badania, musimy się trzymać w normach. Skargi się uspokoiły. Testujemy możliwości 

przyjmowania większej ilości nie 40 a 60 m3. Pewne rzeczy są manualne a nie automatyczne. Ale żeby to 

inaczej zrobić potrzebujemy pieniędzy. Na dzień dzisiejszy to działa. Chusteczki materiałowe najbardziej 

niszczą reaktory. Ten osad nie może wylecieć jako oczyszczony. Z tymi środkami co mieliśmy zostało 

zrobione. Nie powoduje to, że jest taniej, bo przedsiębiorcy nadają cenę. 

Pan Przewodniczący:-ścieki dowożone, czy mamy jakąś kontrolę tych ścieków? 

Pan Wójt: Przesyłałem regulamin tych ścieków do Państwa. Chcemy na najwyższy poziom podnieść pracę 

oczyszczalni. Podłączony został Nowodwór. Jest ich więcej. Nie chcemy by było jak za naszego 

poprzednika. Oczyszczalnia nie funkcjonowała. Z końcem marca kończymy ten proces. Badania są raz w 

miesiącu. Konsensus będzie utrzymany. Czuć ten ściek, bo samochody są dowożące ścieki. 

Pan Przewodniczący: Ten regulamin, jak to się sprawdza w życiu? Czy mamy kontrole, że są to ścieki od 

naszych mieszkańców.  

Pan Wójt: Tak, większość naszych przedsiębiorców. Chcemy by był to np. 1,2 dni ten sam przewoźnik. Jest 

adres. Musiał by być oddzielny pracownik. Jeden samochód to kilka dostawców. Jest to trudne ale do 

zweryfikowania. Tłumaczyłem przedsiębiorcom, by dbali o naszą oczyszczalnię, ale nie  jest to 

oczyszczalnia przemysłowa. Wierzę, że gdy ktoś oddaje ścieki raz na rok… 

Pan Robert Broda: Trudno się nie zgodzić jeśli chodzi o ścieki. Chcemy, by cała gmina była podłączona. 

Ścieki dowożone- rynek decyduje o cenach. Taryfy wzrosły, by zbilansować te straty. Nic tu więcej nie 

zrobimy. 

Pan Wójt: Pan konserwator nazywa to zło konieczne. Jak Pan Radny mówił nie damy rady wszystkich 

skanalizować. Opłaty rosną, strata zmalała do 2021 roku. Mamy nadzieję, że do 2024 jeszcze stopnieje. 

Coraz większe ilości powodują zwiększenie kosztów. Za rok może uda się zrealizować. 

Pan Stanisław Majszyk: wniosek, jeśli na tym zarobić na ściekach  dowożonych na oczyszczalnie, przyjdzie 

lato ścieki będą i zabiją oczyszczalnię. Strata jest dla osób dowożonych. Podłączeni nie mają takich 

problemów. Każdy musi wybrać, a kilku biegnie zaraz na skargę do Wójta. Kupmy własny samochód 

asenizacyjny. 

Pan Bartek Czajka: 1.Cmentarz. Naprawa i rozbudowa odwodnienia. Ludzie chowani są do wody, nie do 

piachu. 2.Naprawa głównej alei , tam nie da się przejść. 3. Nadzór i zwrócenie uwagi nad alejkami, gdyż 

każdy robi kostkę jak chce, nie na 10 cm, a na 20 cm. Idzie się połamać. 

Pan Przewodniczący: dokładam od siebie, główną aleję, mamy potencjał, by poszukać wykonawcy. Woda w 

grobach to bez komentarza. Kiedy w jakim zakresie? 
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Pan Wójt: Firma i finansowo tej inwestycji teraz nie mamy tych pieniędzy. Zrobimy rozeznanie na kolejną 

Komisję. Jestem w trakcie rozmów z firmą kanalizacyjną. 

Sołtys Wsi Nowodwór: gmina podłączenie ile kosztuje 4000-5000 tysięcy za 10 dni. Ja inwestuje… 

Pan Marek Soćko: 15000 tyś przydomowa oczyszczalnia ścieków. Zużywany jest prąd, konserwator. Pan 

zapłaci 5000 tyś, i już jest słabo, mi za 3 lata się psuję. 

Pan Przewodniczący: do sprawozdania. Jest tak wiele różnych zjawisk i kosztów, że jedno i drugie kosztuje. 

Temat do dyskusji. Umowa na  odbiór śmieci jest za rok. 

Pan Wójt: roczna jest umowa. Jest inaczej: odpady zmieszane są 2 dni. Jest inaczej niż ostatnio, Informacja o 

terminach odbiorów. 

Pan Przewodniczący: PSZOK- możemy przywozić odpady zielone i gruz? 

Pan Wójt: Tak, sobota 7-14. 

Pan Przewodniczący: Prośba o zrobienie miejsca na odpady zielone. Prośba o interwencję. Odpady są 

budowlane i zielone. Są w miarę segregowane. Oświetlenie uliczne, wszystko drożeje, jaki jest stan 

oświetlenia? 

Pan Wójt: 160 punktów sodowych, są lepsze niż zwykłe. Składaliśmy wniosek do Urzędu Marszałkowskiego 

jeśli się uda to wymienimy wszystkie pkt oświetlenia. 

Pan Przewodniczący: wykończmy 100 %. 

Pan Bartek Czajka: Jakie są oceny firmy od śmieci? 

Pan Wójt: są dobre, baliśmy się, ale nie mamy skarg 

Pan Michał Kobyliński: PSZOK- czy jest jakaś weryfikacja odpadów zielonych? 

Pan Wójt: Tak 

Pan Stanisław Majszyk: odpady rolnicze. Apel ,czy folia to cały rok, Może dwa razy w roku? 

Pan Wójt: Wcześniej do czerwca, teraz do listopada 

Pan Stanisław Majszyk: duże ułatwienie 

Pan Przewodniczący: Kończymy teraz pkt 6 

Ad. pkt 7 

Podjęte zostały następujące uchwały: 

▪ Uchwała Nr LVI.0007.453.2023 Rady Gminy w Siennicy z dn. 23.03.2023 r. zmieniająca uchwałę 

Nr LIII.0007.430.2022 Rady Gminy w Siennicy z dn. 29.12.2022r. w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Siennica na lata 2023-2029 

 

  za – 13 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

▪ Uchwała Nr LVI.0007.454.2023 Rady Gminy w Siennicy z dn. 23.03.2023 r. w sprawie zmian                 

w budżecie gminy na 2023 rok 

za – 13 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

Pan Bartek Czajka: Co to jest 609 zł subwencja oświatowa. 

Pan Wójt: ja odetchnąłem z ulgą, że nie mamy spadku, tyle jest 609 zł nad zaplanowanymi 

środkami. To jest praca pracownika od oświaty, dyrektorów, pracowników. To zgoda z prognozą. 

Pan Bartek Czajka: Dziękuję 

Pan Przewodniczący: 150 tyś budowa na Kołbielskiej, postęp prac? 

Pan Wójt: mieliśmy robić platformę schodową ale to drogo wychodziło. Możemy zrobić pochylnie 

od ul. Szkolnej, spocznik. Projektant jeszcze nie jest wybrany. 

Pan Przewodniczący: GOPS przeprowadzka? 

Pan Wójt: Mamy nadzieję, że w marcu. Są sprawozdania, bilanse, fizycznie nie chcę zamieszania. 

Pan Przewodniczący: Czyli wnętrze ok. Instalacja gazowa Grzebowilk? 

Pan Wójt: przyłącze było, zamiast kupować butle, projekt zaczniemy, Sołtys Grzebowilka pilnuje. 

Pan Przewodniczący: Kwota starczy? 

Pan Wójt: Tak 

Pan Przewodniczący: Czy nie wpływa to negatywnie na projekt? 
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Pan Wójt: Prawie ok. 

 

▪ Uchwała Nr LVI.0007.455.2023 Rady Gminy w Siennicy z dn. 23.03.2023 r. 

zmieniająca Uchwałę Nr XXXVIII.0007.284.2018 Rady Gminy w Siennicy z dnia 7 

czerwca 2018 roku w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze w szkołach i przedszkolach dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Siennica 

 

Pan Wójt:  projekt obniżenia wymiaru godzin dla ZS. Jest arkusz organizacyjny w szkołach w ZS są 

klasy maturalne. Może być tylko 1 oddział. Nie ma godzin dla dyrektorki, bo jest nauczycielem  

W-F. 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Gminy przedstawili opinie do w/w uchwały. 

 

za – 13 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

▪ Uchwała Nr LVI.0007.456.2023 Rady Gminy w Siennicy z dn. 23.03.2023 r. zmieniająca 

Uchwałę Nr XVIII/136/2012 Rady Gminy w Siennicy z dnia 13 września 2012 roku, w 

sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Siennica za ich osiągnięcia 

dydaktyczno-wychowawcze i opiekuńcze.  

 

Pan Wójt: zmiana oceny dobrej na bardzo dobrą 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Gminy przedstawili opinie do w/w uchwały. 

 

za – 13 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

▪ Uchwała Nr LVI.0007.457.2023 Rady Gminy w Siennicy z dn. 23.03.2023 r. w sprawie 

zamiaru likwidacji filii bibliotecznej w Grzebowilku oraz dokonania zmiany statutu Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Siennicy 

 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Gminy przedstawili opinie do w/w uchwały. 

 

Pan Wójt: Książki były przywożone tylko na zamówienie, będzie tam teraz biblioteka szkolna. Było 

to konsultowane z Panią Dyrektor. 

Pan Aleksander Kot: trudno, by nie powiedzieć, że ostatni pkt oświaty jest zamykany. Tam nie ma 

nowych książek. Wszystko zostało zamknięte. Boisko zniszczone. Mieliśmy pocztę- zamknięta. Co 

z resztą miała być hala otwarta. Pomieszczeń w szkole brakuje. 

Pan Przewodniczący: zamknięcie, jest pozytywnie zaopiniowane. 

Pan Wójt: to jest na wniosek Dyrektorów. Środki zewnętrzne na halę w Grzebowilku? Robimy co 

możemy, by je pozyskać. Nie ma teraz takiego naboru. Ważne, by nie niszczała ale naboru nie ma. 

Pan Przewodniczący: Ważne są te pozyskane środki. Przypominamy o tej inwestycji. 

 

za – 11 głosów 

przeciw – 1 głosów 

wstrz. się – 1 głosów 
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▪ Uchwała Nr LVI.0007.458.2023 Rady Gminy w Siennicy z dn. 28.03.2023 r. w sprawie przyjęcia 

Regulaminu przyznawania Stypendium Wójta Gminy Siennica w ramach Lokalnego Programu 

Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży” 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Gminy przedstawili opinie do w/w uchwały. 

za – 13 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

▪ Uchwała Nr LVI.0007.459.2023 Rady Gminy w Siennicy z dn. 23.03.2023 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie w formie darowizny nieruchomości położonej w miejscowości 

Grzebowilk, gm. Siennica 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Gminy przedstawili opinie do w/w uchwały. 

 

Pan Aleksander Kot:  właścicielem jest straż. Grzebowilk się rozwija, musimy o tym myśleć. 

Pan Wójt: Uchwała mówi o uwolnieniu 3 działek, nie mówi o przekazaniu na cele publiczne 

Pan Michał Kobyliński: ta działka jest na terenach rolnych, czy coś musimy zmieniać w MPZP? 

Pan Robert Broda: wstrzymałem się od głosu, dziś zagłosuje za przejęciem tej drogi. 

Pan Przewodniczący: Będzie utrzymywana z funduszu sołeckiego 

Pan Aleksander Kot: Płacimy frycowe za cegielnie.  

 

za – 6 głosów 

przeciw – 1 głos 

wstrz. się – 6 głosów 

 

▪ Uchwała Nr LVI.0007.460.2023 Rady Gminy w Siennicy z dn. 23.03.2023 r. w sprawie 

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Siennica w 2023 roku” 

 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Gminy przedstawili opinie do w/w uchwały. 

 

za – 13 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

▪ Uchwała Nr LVI.0007.461.2023 Rady Gminy w Siennicy z dn. 23.03.2023 r. w sprawie ogłoszenia 

tekstu jednolitego w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Siennica 

 

 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Gminy przedstawili opinie do w/w uchwały. 

 

za – 13 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

 

▪ Uchwała Nr LVI.0007.462.2023 Rady Gminy w Siennicy z dn. 23.03.2023 r. w sprawie 

ogłoszenia tekstu jednolitego w sprawie przyjęcia zasad i trybu postepowania przy udzielaniu 

spółkom wodnym dotacji celowych z budżetu Gminy Siennica i sposobu jej rozliczania 

 

 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Gminy przedstawili opinie do w/w uchwały. 

 

za – 13 głosów 
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przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

▪ Uchwała Nr LVI.0007.463.2023 Rady Gminy w Siennicy z dn. 23.03.2023 r. w sprawie 

wyrażenia opinii oraz wystąpienia z wnioskiem o nadanie miejscowości Siennica statusu 

miasta 

 

Pani Ksenia Wąsowska- zgodnie z rozporządzeniem uzasadnienie zawiera wszystkie przypisy z 

nagłówkami. W teczkach są załączniki uchwały, zarządzenia, konsultacje, obwieszczenia 

Pan Przewodniczący: Czy są pytania? 

Pan Robert Broda: były konsultacje, nam Radnym pozostaje tylko zgodzić się z tym. Może 

zrobimy spotkanie z mieszkańcami. Mieszkańcy Siennicy mają obawy. 

Pan Wójt: spotkanie można zrobić specjalnie pod to? Czy specjalnie robimy. To zależy od 

Państwa. Mieszkańcy mają obawy, że będzie drożej. Podatki, to zależy od Państwa. Nie było 

podwyżek podatków, wiele lat, opłata za śmieci, a ilość odbieranych odpadów. Jeśli jest 

inicjatywa, by porozmawiać, może z funduszem sołeckim przy zebraniach. 

Pan Przewodniczący: Jeśli będzie inicjatywa zaprosimy wspólnie mieszkańców. Miasto to prestiż, 

powrót tych praw miejskich. Powód główny- otworzy się nowe źródła finansowania, coś czego 

nie mamy, a  możemy mieć. 

Pan Michał Kobyliński: Czy to to jest nadanie statusu? Czy przywrócenie, aspekt historyczny? 

Pan Wójt: Podstawa prawna to  nadanie nie przywrócenie. 

 

 

za – 13 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

Ad. pkt 8 

Sprawy różne i wolne wnioski: 

Mieszkańcy Ptaków, złożyli na ręce Wójta i Przewodniczącego petycję, w sprawie wyasfaltowania 

drogi na Ptaki. Mieszkaniec Ptaków czyta: „Stan drogi jest krytyczny, środki są marnotrawione, droga 

asfaltowa –codzienna egzystencja…Pani Lucyna ma gospodarstwo agroturystyczne, Pan Grzegorz- 

firmę transportową, dojazd jest utrudniony, TIRY. 

Pan Grzegorz roznosi ulotki co się dzieje w Ptakach (rekonstrukcje bitew). 

Pani Ewa uciekła z działalnością do Mińska, listonoszka- miska się rozpadła aluminiowa na drodze. 

Czy naprawianie coroczne coś daje? Czyny społeczne- sami reperujemy drogę. Uzyskaliśmy 

kruszywo, sami łopatami rozwoziliśmy. Sami remontowaliśmy 400 m, ¼ drogi we dwóch. Zima, bo 

mokro, bo błoto, lato –sucho. Awaria maszyny, urlopy, zwolnienie. Nasza mobilizacja? Do szkoły, 

lekarza- kalosze, Siennica. Ptaki my jesteśmy mieszkańcami tej  gminy- nie ma pomysłu czy chęci, 

by nam pomóc. Ciągłe trudności w dostawie materiału… Mamy się rozwijać, a nie zniknąć z 

miejscowości. Nie skazujcie nas na wyludnienie. Ja wróciłem do Ptaków. Droga została zrobiona, ale 

to jest do pierwszych opadów deszczu. Mieszkańcy sami to robią najczęściej. Od Wólki Dłużewskiej 

do Ptaków lub od Żakowa od Starogrodu. Spróbujmy cokolwiek, by któraś była wyasfaltowana. 

Pani Teresa Łojszczyk- popieram, wszystkie prace budowlane, wszystkie ciężkie materiały były na 

tą drogę gminną prowadzone. 

Pan Wójt- prosimy o uzupełnienie petycji. Mamy dużo dróg gruntowych, miejscowości przy drogach 

gruntowych jest wiele. Każda miejscowość ma swoje drogi gruntowe. My równamy te drogi, to nie 

jest tak ,że my nic nie robimy. My nie zapomnieliśmy o Państwu. Środki są ograniczone. Składamy 

nabory na dofinansowanie dróg i dostajemy je.  

Mieszkaniec Ptaków- droga została wyrównana, część ubytków zostało naprawionych. Prace są, ale 

to jest za mało. Stan mostów, barierek. Jesteśmy po to, by dać świadectwo. Chcemy atencji Wójta i 

Rady. 
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Pani Teresa Łojszczyk- na pewno są jakieś możliwości. Przyjrzymy się temu. Pakiet dofinansowań 

może być krótki. 

Mieszkaniec Ptaków- 60% to fundusz sołecki.  

Pan Przewodniczący- wasz problem, nie pozostaniecie bez echa, pismo zostanie przyjęte. Inwestycję 

należy rozpocząć od projektu. Sprawdzimy formalności. Skierujemy ten temat do Komisji budżetu, 

poproszę o ocenę tego. Procedury trwają bardzo długo. Sam proces jest długi. Jeśli nie będzie innych 

przesłanek, złożymy wniosek do budżetu.  

Mieszkaniec Ptaków: nikt nie oczekuje, że pojedzie po asfalcie w tym czy w przyszłym roku. 

Pan Przewodniczący: będziemy analizować możliwości, damy informację zwrotną. 

Pani Magdalena Wróblewska: moim zdaniem, głos mieszkańców Ptaków, małe miejscowości są na 

końcu, Nowe Zalesie… My z małych miejscowości mamy trudniej. 

Pan Wójt: Nowe Zalesie, jest zaprojektowane i uwzględnione w projekcie. Zrobimy najpierw te co 

są. Zgadzam się, ale nie porównujmy się. Inwestycji mamy dużo, szkoda, że nic u mnie. 

Pani Magdalena Wróblewska: ale macie chodnik 

Pan Wójt: niestety na chodniku mamy wypadki. Projekt chodnika był w latach 2012-2013, wykonanie 

2022 r. Małe miejscowości mają trudniej.  

Pan Przewodniczący: Nie licytujmy się. Proszę o nie dyskutowanie. Każdy ma swoje potrzeby. 

Komisja Budżetu- sprawdzimy i doprowadzimy drogi do użyteczności.  W protokole zawsze jest 

każda droga, ale wszystkiego ma raz nie da się zrobić. Prosimy o informację. Im szybciej jest 

zgłoszenie, tym szybciej zostanie to poddane analizie. Kierunki działania, jestem za ty,. 

Pani Hanna Dąbrowska- bardzo trzymam kciuki za Państwa. Jestem z Nowego Zglechowa. Mam y 

dojazdy ludzi z Kolonii. Mieszkańcy jeżdżą po dołach. Jesteśmy Radą, ale nie zawsze się zgadzamy 

ze sobą. Nie jestem za łącznikami, ale cierpliwi muszą być Państwo. 

Pan Aleksander Kot: czy my nie rozumiemy, my budujemy drogi, Wólka Dłużewska, Dąbrowa, u 

nas jest zaniedbane w tych tematach, a Dłużew, nie wiadomo ile. Tylko gadamy! 

Pan Wójt: Wetuję to. Starogród skończony! 

Pan Przewodniczący: inwestycje drogowe- dofinansowanie- Strugi Krzywickie, droga oddana, ulice 

w Siennicy posiadają wszystkie media. Droga Nowy Zglechów- Swoboda może dokończymy w tym 

roku. Droga na Nowy Starogród, wniosek został przyjęty na część tej drogi. Natomiast zróbmy 

projekt, pieniądze się pojawią. Dłużew-Lasomin mamy problem. Będzie projekt- szukać wniosków- 

będą środki. Finansowanie z zewnątrz. 

Mieszkaniec Ptaków- stańmy się łącznikiem Żaków- Ptaki-Starogród 

Pan Przewodniczący: w miarę możliwości będziemy.. Sprawy różne. 

Pan Marek Soćko: Gmina Siennica to jedna społeczność, mamy jednakowe prośby. Powinniśmy dbać 

o drogi na terenie gminy, drogi robić. Droga powinna być przejezdna naprawdę. Robić projekt i 

budować. 

Pan Przewodniczący: by zakończyć ten temat… 

Pan Robert Broda: potrzeby w gm. Siennica są ogromne. Dziękujemy za Państwa obecność i 

zainteresowanie Rady Gminy. Temat został skierowany do Komisji Budżetu. Przy okazji objazdu 

dróg omówimy ten temat. Drogi wyglądają źle. Zima jaka była to była. Przy doraźnej lustracji, objazd 

był interwencyjny, Państwa droga nie wyglądała źle na tle innych. Pan Wójt dołoży starań, by tę 

drogę wybudować. Nic nie możemy obiecać.  

Mieszkaniec Ptaków: a fundusz sołecki- niektórzy robią coś na siłę z tych funduszy, jakbyśmy mieli 

środki ze wszystkich funduszy… 

Pan Przewodniczący: co jest korzystniejsze. Na przełomie kliku lat zostały wykonane dwa projekty 

dróg, projekt kanalizacji, rozbudowa lamp energetycznych, dokładamy do straży, szkoły. Jest wiele 

inwestycji. Nie mówmy tak , że środki z funduszy są marnowane. Mieszkańcy o nich decydują. 

Mieszkaniec Ptaków: w wielu przypadkach są. 

Pan Stanisław Majszyk: fundusz sołecki jest po to by działał w obie strony, to 60-70 tyś środków 

dodatkowych. Impuls w dwie strony. 

Pan Przewodniczący: impuls sołecki jest słuszny 

Pan Wójt: dodatkowe od Państwa 15%. Prawdopodobnie ma Pan rację, że jest to rozdrobnienie. Ma 

więcej plusów niż minusów. 99,9% mieszkańców chce mieć asfalt tam gdzie go nie ma. Mieszkańcy 
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dzwonią, piszą na piśmie. Nie wszędzie jest to możliwe ze względu na środki finansowe i formalne. 

Chcemy być wszędzie. 

Pan Michał Jarzębski sołtyś Dzielnika: proszę o zajechanie do Dzielnika. 

Pan Bartek Czajka: Rozmawiamy o drodze, a siatka na drzewo? Zróbmy to. 

Pan Wójt: siatki nie mogą być. Zrobimy na wiosnę pielęgnację tych drzew. Siatki są zagrożeniem dla 

ptaków, bo ptaki mogą się wplątać.  

Pan Przewodniczący: chodnik na ul. Leśnej 

Pan Wójt: przeglądam co dzień, w planie  uwzględnione jest na I kwartał 2023 r.  

Pan Przewodniczący: oświetlenie przejść dla pieszych, wpisuje się w strategię. 

Pan Robert Broda: Zabezpieczmy budynek po dawnej Policji. Trzeba coś z tym zrobić. 

Pan Wójt: zajmował się tym Zastępca, pracowników spytam. 

 

Ad. pkt 9 

Przyjęte zostały jednogłośnie protokoły z sesji z :  26 stycznia 2023 roku i 24 lutego 2023 roku.  

 

Ad. pkt 10 

Dziękując wszystkim za udział w obradach, Pan Przewodniczący dokonał zamknięcia                                      

LVI zwyczajnej sesji Rady Gminy w Siennicy. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Gminy 

     

insp. d/s Sekretariatu              /-/Zenon Jurkowski 
Magdalena Szczurowska 

 


